

酒店住宿贊助計劃 Hotel Sponsorship Programme

Instant HK\$3,000 Cash Rebate

Await overseas-based jewelry trade buyer at JMA Hong Kong

海外珠寶業內買家尊享 即時HK\$3,000酒店住宿現金回贈

海外珠寶業內買家有好消息！JMA Hong Kong將會第4度推出「酒店住宿贊助計劃」！

合資格的海外珠寶業內買家(中國內地、香港及澳門買家或公司除外)可於展會期間29/11 – 2/12/2018獲酒店住宿贊助。買家只須跟從以下簡單步驟，分別登記展會入場和住宿贊助計劃。成功參加者於JMA Hong Kong 2018會場內消費滿US\$2,000或以上，即可獲贈HK\$3,000的住宿贊助！

Good news for overseas jewelry trade buyers! JMA Hong Kong is pleased to re-launch the Hotel Sponsorship Programme for its 4th run!

The Programme sponsors qualified overseas-based jewelry trade buyers' hotel accommodation in Hong Kong during show period 29 Nov – 2 Dec 2018 (residents or companies from Mainland China, Hong Kong and Macau are not eligible). Buyers can simply follow the below steps to register for the Show and the Programme. Successful applicants with onsite purchase of US\$2,000 or above at JMA Hong Kong 2018, will receive instant hotel sponsorship cash rebate of HK\$3,000.

STEP HOW TO APPLY 如何登記?

01

- Pre-register for FREE show entry at www.jewelrysthows.org
預先登記展會免費入場



02

- Email with programme registration link will be sent to qualified buyers*
合資格買家會收到邀請電郵，內附住宿贊助計劃的登記連結
→ Click to Apply 按下連結，即可登記申請參加

03

- Email notification on eligibility will be sent
將會有電郵通知閣下的登記是否成功



按此登記
APPLY NOW

「酒店住宿贊助計劃」截止日期
Hotel Sponsorship Programme Application Deadline:
30 / 9 / 2018

機會難得 立即邀請合資格買家參加！

Share this Offer with Qualified Buyers
Enjoy Great Savings on Sourcing Trip

Enquiry: jmahk_campaign@jewelry.org.hk

*Only eligible for overseas-based jewelry trade buyers and first-time applicant

*Priority to first-time visitor to JMA Hong Kong

*Subject to terms and conditions at www.jewelrysthows.org

受有關條款及細則約束

